



12 July 2024

SIAC Signs Memorandum of Understanding with Chinese Bar Associations of Shanghai, Jiangsu and Shandong

The Singapore International Arbitration Centre (SIAC) is pleased to announce that it has entered into respective Memorandums of Understanding (MOUs) with the Shanghai Bar Association, Jiangsu Bar Association, and Shandong Bar Association (**Bar Associations**) to promote international arbitration as a preferred method of dispute resolution for resolving international disputes.

Under the MOUs, SIAC will be developing and conducting training programmes or workshops for the members of the respective Bar Associations, to enhance their knowledge of international arbitration law and practice and SIAC. In addition, SIAC and the respective Bar Associations will work together to jointly organise conferences, seminars and workshops on international arbitration in the respective regions of the Bar Associations. The Bar Associations will provide support for major events organised by SIAC in their region and invite key members of their local business and arbitration community to attend and participate in these events.

A MOU signing ceremony was held as part of the SIAC China Conference 2024 in Shanghai yesterday.

For more information, please contact:

Singapore International Arbitration Centre

T: +65 6713 9777

E: corpcomms@siac.org.sg

W: www.siac.org.sg



2024年7月12日

新加坡国际仲裁中心与中国上海、江苏和山东律师协会签署合作备忘录

新加坡国际仲裁中心（“新仲”）在此欣然宣布，新仲与中国上海律师协会、江苏省律师协会和山东省律师协会（“律师协会”）签署了旨在推广国际仲裁作为解决跨境争议优选方式的合作备忘录（“《备忘录》”）。

根据《备忘录》，新仲将为各律师协会的成员开发和开展培训项目或研讨会，以增强他们对国际仲裁法律和实践，以及对新仲的了解。此外，新仲和各律师协会将合作在各律师协会所在地区共同组织国际仲裁会议、研讨会和研讨会。律师协会将为新仲在其地区组织的活动提供支持，并邀请其当地商业和仲裁业界的重要成员参与这些活动。

作为新仲 2024 中国区年会 (SIAC China Conference 2024) 的一部分，合作备忘录的签署仪式于昨日在上海举行。

联系我们：

新加坡国际仲裁中心

电话: +65 6713 9777

邮箱: corpcomms@siac.org.sg

网站: www.siac.org.sg